



سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية 21 جامعة

21 September UMAS



نموذج محتويات السيرة الذاتية لأعضاء هيئة التدريس في الجامعة

البيانات باللغة العربية		البيانات باللغة الإنجليزية	
Personal Information	Name: majdi Mohsen Nazi Mohsen Helpoop Academic Degree: master in respiratory care Specialty: respiratory care specialist Faculty: medical applied sciences Department: respiratory care E-mail: Majdihelpoop22@gmail.com	المعلومات الشخصية	الاسم: مجدي محسن ناجي حلوب الدرجة العلمية: ماجستير رعاية تنفسية التخصص الدقيق: اخصائي رعاية تنفسية الكلية: العلوم الطبية التطبيقية القسم العلمي: الرعاية التنفسية الايمل: Majdihelpoop22@gmail.com
Personal Summary	I am Majdi Mohsen Naji Halboub, born in 1987 in Ibb. I was appointed as a teaching assistant in the College of Nursing in the first academic council held at the university in 2016. Then was appointed by the decision of the university president as a primary teaching assistant in 2019. I held several positions at the university in the administrative field, including (coordinator of educational laboratories in the College of Nursing, coordinator of the quality unit, general manager of The Medical Center for Training and Rehabilitation, then I moved to the College	نبذة تعريفية	انا مجدي محسن ناجي حلوب من مواليد ١٩٨٧ م محافظة اب تم تعييني كمعيد في كلية التمريض في اول مجلس أكاديمي عقد في الجامعة عام ٢٠١٦، وتم تعييني بقرار رئيس الجامعة كمعيد أساسي عام ٢٠١٩ شغلت عدة مهام في الجامعة في المجال الإداري إضافة لعملتي الأكاديمي منها (منسق المعامل التعليمية في كلية التمريض، منسق وحدة الجودة، مدير عام المركز الطبي للتدريب والتأهيل، ثم انتقلت الى كلية العلوم الطبية التطبيقية – قسم الرعاية التنفسية وتم ترشيحي كمدير عام لبرامج التمكين في كلية العلوم الطبية التطبيقية ومدرس في قسم الرعاية التنفسية



سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية 21 جامعة

21 September UMAS

	of Applied Medical Sciences - Respiratory Care Department and was nominated as General Director of Empowerment Programs in the College of Applied Medical Sciences and a teacher in the Respiratory Care Department.	.	
Education	• Master degree in respiratory care 2024-21 UMAS • Bachelor degree in High Nursing - Faculty of medicine and health sciences - Dhamar university - Dhamar 2009 – 2010 • secondary certificate-Ibb 2004 - 2005.	درجة الماجستير في الرعاية التنفسية ٢٠٢٤ - كلية العلوم الطبية التطبيقية - جامعة ٢١ سبتمبر • بكالوريوس التمريض العالي - كلية الطب والعلوم الصحية - جامعة ذمار - ذمار ٢٠٠٩ - ٢٠١٠ • الشهادة الثانوية- إب ٢٠٠٤ - ٢٠٠٥	التعليم
Personal Skills	• Using computer program (word – power point – excel). • Data management and analysis by SPSS or Excel program • Good communication skills. • Problem-solving skills • Team Leadership skills and Strong interpersonal • Coordination - Adjusting actions in relation to others' actions. • Instructing - Teaching others how to do something. • Design and formulate medical and human research • Self-confidence	• استخدام برامج الكمبيوتر (ورد – باور بوينت – اكسل). • إدارة البيانات وتحليلها بواسطة برنامج SPSS أو برنامج Excel • مهارات التواصل الفعال. • مهارات حل المشكلات • مهارات قيادة الفريق والشخصية القوية • التنسيق في العمل . • الإرشاد - تعليم الآخرين في مجال التخصص. • تصميم وصياغة البحوث الطبية والإنسانية • الثقة بالنفس • العمل تحت الضغط وتغطية العجز ان وجد • الولاء والانتماء المؤسسي • إيجاد اللغة الإنجليزية تحدثا وكتابة • الاطلاع عن كل جديد ومستحدث في مجال	المهارات الشخصية



سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية 21 جامعة

21 September UMAS

	• Work under pressure and cover the deficit, if any • Loyalty and institutional affiliation • Proficiency in spoken and written English • Stay informed about everything new and innovative in my specialized field	تخصصي • اعداد وتجهز البرامج الاكاديمية	
Professional Affiliations	• Lecturer in respiratory care department – faculty of medical applied sciences 2023 untill now • General manager of TAMKEEN programs in faculty of medical applied sciences 2023-untill now • Lecturer in respiratory c • General director of medical center for training and rehabilitation – 21sept university are department – yemen Belqees college 2021- 2022 • Nursing supervisor role of duty nursing director 48MH (2018-2019) • Lab- lecturer (nursing fundamantation)in 21SMAU - Sana'a (may 2016 – until now • lecturer (nursing fundamantation)in Alhekma university Sana'a (may 2017 – 2018) • lecturer in Community Health College (health care) - Sana'a (2016 – 2017) • Course trainer (basic nursing skill 21SMAU - Sana'a (2016 – 2017-2018)	• محاضر في قسم الرعاية التنفسية – كلية العلوم الطبية التطبيقية ٢٠٢٣ حتى الآن • مدير عام برامج تمكين بكلية العلوم الطبية التطبيقية ٢٠٢٣ – حتى الآن • محاضر في قسم الرعاية التنفسية كلية بلقيس اليمن ٢٠٢٢-٢٠٢١ • مدير عام المركز الطبي للتدريب والتأهيل – جامعة ٢١ سبتمبر قسم – اليمن كلية بلقيس ٢٠٢١ – ٢٠٢٢ • دور مشرف التمريض ومدير التمريض المناوب ٤٨ (2018-2019) MH • محاضر معامل (أساسيات التمريض) في ٢١ - SMAU - صنعاء (مايو ٢٠١٦ - حتى الآن) • محاضر (اسس التمريض) في جامعة الحكمة صنعاء (مايو ٢٠١٧ – ٢٠١٨) • محاضر في كلية صحة المجتمع (الرعاية الصحية) – صنعاء (2017 – 2016) • مدرب دورات (مهارات التمريض الأساسية ٢١ – SMAU - صنعاء ٢٠١٦ – ٢٠١٧-٢٠١٨) • شغلت مهام مختلفة في المستشفى السعودي	الانتماءات المهنية



سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية 21 جامعة

21 September UMAS

	• Holding Different Position in Saudi German Hospital MGH (logical nurse, Head Staff, , Team Leader , Supervisor, quality control) (2013 to 2016) • Crittical care nursing staff AZAL HOSPITAL - Sana'a (2013-2014) • Surgical and Crittical care nursing staff Modern Germani Hospital (MGH) - Sana'a (2012-2013) • Field trainer (medical surgical nursing AL WEHDA TEACHING HOSPITAL - Dhamar university - Dhamar (2011 – 2012) • Field trainer (medical surgical nursing - Dhamar university institute - Dhamar (2011 – 2012) • Field trainer (emergency care pediatric) AL WEHDA TEACHING HOSPITAL – Dhamar university - Dhamar (2010 – 2011) as part of training year..	الألماني) MGH ممرض قانوني سينبور تمريض عناية مركزة ، مشرف منوب ، مراقب جودة (٢٠١٣ إلى ٢٠١٦) • من كادر التمريض الرعاية الحرجة في مستشفى أزال - صنعاء (2013-2014) • من كادر التمريض في العناية المركزة بالمستشفى الألماني الحديث - (MGH) صنعاء (2012-2013) • مدرب ميداني (التمريض الباطني الجراحي مستشفى الوحدة التعليمي - جامعة ذمار - ذمار (٢٠١١ – ٢٠١٢) • مدرب ميداني (التمريض الباطني الجراحي – المعهد الجامعي ذمار – ذمار (٢٠١٢) • مدرب ميداني (طوارئ الأطفال) مستشفى الوحدة التعليمي – جامعة ذمار – ذمار (٢٠١٠ – ٢٠١١) ضمن السنة التدريبية..	
Training Courses	• Training certificate • (1 year) AL WEHDA TEACHING HOSPITAL Dhamar university • Certified professional in health care quality CPHQ .48 Modern Hospital – Sana’a Yemen • Emergency and disaster management- 48 Modern Hospital –Sana’a Yemen	• شهادة التدريب سنة واحدة مستشفى الوحدة التعليمي جامعة ذمار • دورة أخصائي معتمد في جودة الرعاية الصحية 48. CPHQ المستشفى الحديث – صنعاء اليمن • دورة في إدارة الطوارئ والكوارث – ٤٨ المستشفى الحديث – صنعاء اليمن • ورشة عمل في مراقبة الجودة 21UMAS صنعاء-اليمن	الدورات التدريبية



سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية 21 جامعة

21 September UMAS

	• Workshop in quality controll 21UMAS–Sana’a-Yemen • quality management and work indicator 21 UMAS–Sana’a-Yemen • PBL(Problem based Learning &E- Learningcourse- 21 UMAS–Sana’a - Yemen • Certified project manager- MGH- Sana’a -Yemen • Team leadership -SGH - Sana’a -Yemen • BLS,ACLS COURSES • provider Multi-couses in specialy	• دورة في إدارة الجودة ومؤشر العمل 21 UMAS صنعاء-اليمن • دورة التعلم القائم على المشكلات والتعلم الإلكتروني 21 UMAS صنعاء - اليمن • دورة كيفية إدارة المشاريع المعتمدة – MGH صنعاء – اليمن • دورة حول قيادة الفريق – المستشفى السعودي الألماني – صنعاء – اليمن • العديد من دورات BLS ، ACLS • دورات متعددة في مجال التخصص	
Scientific Activities and Conferences	1) A training workshop for the university's academic staff, where new participants are prepared to learn – September 21 University 2) The First Scientific Conference of the Faculty of Medicine - September 21 University 3) The First Scientific Medical Symposium on (Biotechnology Bio-Informatics) - September 21 University 4) Scientific workshop about and enjoy the MCQ competition 5) Training workshop for new white trainers on the foundations of training in accordance with international health quality standards and policies -	(١) ورشة عمل تدريب الكادر الأكاديمي بالجامعة حول منهجية اعداد الاختبارات وتقييم الطلبة وفق مخرجات التعلم – جامعة ٢١ سبتمبر (٢) المؤتمر العلمي الأول كلية الطب – جامعة ٢١ سبتمبر (٣) الندوة العلمية الطبية الأولى حول (البايوتكنولوجيا البايو انفورماتكس)- جامعة ٢١ سبتمبر (٤) ورشة علمية حول وأتمته الاختبارات MCQ (٥) ورشة تدريب المدربين السريريين على أسس التدريب الحديثة وفق معايير وسياسات الجودة الصحية العالمية - جامعة ٢١ سبتمبر (٦) المؤتمر الأول للتقييم الذاتي - جامعة ٢١	الانشطة ومؤتمرات العلمية



سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية 21 جامعة

21 September UMAS

	September 21 University 6) The First Self-Evaluation Conference - September 21 University 7) A workshop on the e-learning system - September 21 University 8) A workshop on modern trends in medical education - September 21 University 9) Workshop on executive strategic planning - September 21 University 10) Training workshop on the quality of academic courses - September 21 University 11) Participation in a workshop to announce the strategy for describing the programs of the College of Applied Medical Sciences	سبتمبر ٧) ورشة عمل حول نظام التعليم الالكتروني - جامعة ٢١ سبتمبر ٨) ورشة عمل حول الاتجاهات الحديثة في التعليم الطبي - جامعة ٢١ سبتمبر ٩) ورشة عمل حول التخطيط الاستراتيجي التنفيذي - جامعة ٢١ سبتمبر ١٠) ورشة تدريبية حول جودة المقررات الدراسية - جامعة ٢١ سبتمبر ١١) المشاركة في ورشة اشهار استراتيجية توصيف برامج كلية العلوم الطبية التطبيقية	
Publications	1) Research entitled "Awareness, knowledge and perception of electronic cigarettes risks among students of 21 September University of Medical & Applied Sciences, SANA'A, REPUBLIC OF YEMEN- 2023."- FMAS- 21 UMAS 2) A study entitled job satisfaction of nursing staff and its impact on the performance of nurses working in Dhamar General Hospita- Dhamar university 2010	١) بحث بعنوان "الوعي والمعرفة والإدراك لمخاطر السجائر الإلكترونية لدى طلاب جامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية، صنعاء، الجمهورية اليمنية - ٢٠٢٣" - كلية العلوم الطبية التطبيقية - جامعة ٢١ سبتمبر ٢) بحث بعنوان الرضا الوظيفي لكادر التمريض وتأثيره على أداء الممرضين العاملين في مستشفى ذمار العام - جامعة ذمار ٢٠١٠ م	الأبحاث المنشورة



سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية 21 جامعة

21 September UMAS